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Notulen van de vergadering gehouden 
op vrijdag 16 januari 1981 in het Catshuis van 

09.30 uur tot 10.30 uur 

Aanwezig: Minister Van der Klaauw (voorzitter) en 
de ministers Van Aardenne, Aibeda, Braks, 
De Koning en Van der Stee alsmede 
staatssecretaris Van der Mei. 
Voorts zijn aanwezig de heren Bergman (LV), 
Boele (EZ), Nieman (BuZa), Posthymus Meyes 
(BuZa) en Rutten (PV-EG). 

Secretaris : mr. J.P.M.H. Merckelbach 
Adjunct-secretaris: mr.drs. K.P. Rade 

1. Notulen van de vergadering van 2 8 november 19 80 
(nr. 9494). 

De notulen worden vastgesteld met 
inbegrip van de wijziging opgenomen in 
Bijlage I (nr. 9494 b) . 

2» Mededelingen 

Geen onderwerpen. 
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3.2. öitbreiding^Hof_van_Justitie 

Staatssecretaris Van der Mei deelt mee 
dat volgens recente berichten uit Brussel de 
problematiek van de uitbreiding van het Hof van de 
agenda van de Raad is afgevoerd. Spreker meldt 
verder dat er al uit een aantal Europese hoofd
steden reacties zijn binnengekomen op de door 
Nederland gesuggereerde oplossing. 

3.3. Jaarlijkse_salarisaangassing_Gemeenschaps-
ambtenaren * 

Staatssecretaris Van der Mei maakt uit. 
het laatste bericht van de Permanent-Vertegenwoordiger 
terzake op dat er thans drie mogelijke oplossingen 
voor het ontstane conflict met het personeel 
voorliggen. Het voorzitterschap zal die oplossing 
moeten kiezen die de meeste kansen op een succesvolle 
afloop biedt. De ministerraad heeft onlangs het in 
punt negen van een brief van de AOP over deze 
problematiek vervatte standpunt overgenomen dat 
erop neerkomt dat 3,1% prijscompensatie geboden 
wordt tot een netto basissalaris van BF 45000 per 
maand en daarboven een vast bedrag. De op basis 
van dit uitgangspunt gevoerde gesprekken in EG-
kader hebben geleid tot het opstellen van drie 
mogelijke oplossingen te weten een 2,5% verhoging 
tot het netto basissalaris van BF 40000 en een vast 
bedrag van BF 1000 aan alle ambtenaren, de toe
kenning van een vast bedrag van BF 1000 aan alle 
ambtenaren, of de toekenning van BF 10 30 aan alle 
ambtenaren. De vraag stelt zich thans of Nederland 
als voorzitter achter deze verschillende mogelijk
heden kan gaan staan. 

Minister Van Aardenne is van mening 
dat de drie geopperde oplossingen vrij dicht bij 
elkaar liggen. Spreker informeert of reeds uitge
rekend is welke oplossing financieel het meest 
aantrekkelijk is en of er al inzicht bestaat in de 
posities van de andere lid-staten. 

Staatssecretaris Van der Mei deelt mee 
dat de lid-staten zich nog niet definitief hebben 
uitgesproken, terwijl de financiële consequenties 
van de voorgestelde oplossingen evenmin reeds uit
gekristalliseerd zi jn. 
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De heer Posthumus Meyjes merkt op dat 
de drie voorgestelde oplossingen alle beneden de 
door de ministerraad vastgestelde grens van 1,8% 
van de salarissom blijven. De tweede oplossing, 
een vaste verhoging van BF 1000 voor alle ambtenaren, 
is financieel de meest aantrekkelijke. De derde 
oplossing, een vaste verhoging van BF 10 30 voor 
alle ambtenaren, is geïnspireerd op het voorstel 
van de Commissie om een verhoging van 3,3% aan 
iedereen toe te kennen en heeft dan ook de meeste 
kans om met succes een hofprocedure te doorstaan. 
Wel ligt deze oplossing in die zin enigszins boven 
de door de ministerraad vastgestelde lijn dat 
toch een lichte reële verhoging aan de laagste 
rangen wordt toegekend. 

De heer Rutten wijst erop dat de meeste 
delegaties die oplossing zullen steunen die de 
meeste kans heeft om door het Hof aanvaard te 
worden. Het personeel heeft immers een sterke 
juridische positie. Het risico is aanwezig dat 
indien niet voldoende juridische aansluiting wordt 
gevonden bij de thans gehanteerde methode van 
salarisaanpassing het Hof deze laatste onverkort 
zal handhaven. 

Minister Van der Klaauw vreest dat 
wegens het ontbreken van een eensluidend standpunt 
van de lid-staten het gesprek met het personeel, 

i dat is voorzien op maandag 19 januari, een weinig 
soepel verloop zal kunnen hebben. 

De heer Rutten spreekt de hoop uit dat 
het overleg, dat nog op 16 januari tussen de 
Permanent-Vertegenwoordigers zal plaatsvinden, 
wellicht tot enige voortgang zal leiden. 

Minister Van Aardenne wijst erop dat hij 
- evenals de minister van Financiën ten tijde van 
de besluitvorming over het AOP-advies - in de 
ministerraad erop heeft aangedrongen dat thans 
duidelijk aan het personeel medegedeeld dient 
te worden dat de huidige methode van salaris-
aanpassing niet meer van toepassing is. 

De heer Rutten meldt dat zowel de 
Commissie als het personeel eenzelfde mening 
zijn toegedaan. 

Minister Braks acht het noodzakelijk 
dat nu duidelijkheid wordt geschapen in een zich 
al lang voortslepende discussie. 

Minister Van Aardenne is van mening 
dat vermeden dient te worden dat het personeel 
volgend jaar opnieuw met een procedure voor 
het Hof kan dreigen. 
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Staatssecretaris Van der Mei is ervan 
overtuigd dat een dergelijk gevoel bij alle 
lid-staten leeft. Er zal thans, op zo kort mogelijke 
termijn, een nieuwe methode vastgesteld dienen te 
worden. De Commissie heeft medio 1930 reeds voor
stellen hiertoe ingediend, doch onenigheid tussen 
de lid-staten heeft een conclusieve besluitvorming 
hierover tot op heden verhinderd. Wellicht zou 
thans een uiterste datum genoemd dienen te worden 
waarop de nieuwe methode vastgesteld dient te zijn. 

Minister Van der Klaauw wijst erop dat 
in dit verband in de ministerraad de datum van 
1 maart is genoemd. 

De heer Posthumus Meyjes acht het nood
zakelijk dat de Commissie nu met verbeterde 
voorsteilen komt. 

Minister Van Aardenne herhaalt dat, wil 
men vermijden dat volgend jaar eenzelfde moeilijke 
situatie in de onderhandelingen over de jaarlijkse 
salarisaanpassing ontstaat, nu formeel aan het 
personeel meegedeeld dient te worden dat de huidige 
methode niet langer gevolgd wordt. Indien over een jaar 
de nieuwe methode nog niet gefinaliseerd is zou 
desnoods een ad hoe procedure gevolgd kunnen worden. 

Staatssecretaris Van der Mei vraagt zich 
af wat de juridische gevolgen van het éénzijdig 
opzeggen van de thans toegepaste methode zullen 
zijn. 

De heer Rutten acht in dit verband de 
formulering van een dergelijke opzegging van groot 
belang. 

Minister Van der Klaauw stelt voor om 
alvorens tot een keuze te komen omtrent bedragen 
en dergelijke, de besprekingen van vrijdagmiddag 
in het PV-overleg af te wachten. 

De heer Posthumus Meyjes is van mening 
dat thans de vraag beantwoord dient te worden of 
Nederland als voorzitter de verschillende voorge
stelde oplossingen en eventuele aanvullende voor
waarden kan steunen. 

Minister Van der Klaauw stelt voor de 
conclusie over de jaarlijkse salarisaanpassing 
voor Gemeenschapsambtenaren te aanvaarden onder 
de aantekening dat het voorzitterschap is 
gemachtigd van de drie voorliggende opties, alle 
vallend binnen de door de ministerraad op 
9 januari jl. aangegeven marge, de optie te kiezen 
die tot consensus in de Raad kan leiden. Aan het 
personeel zal worden medegedeeld dat de huidige 
bepalingen uit het Ambtenaren Statuut inzake de 
methode van salarisaanpassing hiermede voor het 
laatst zijn toegepast en zullen worden herzien. 

De raad kan zich hiermee verenigen. 


